



安大保健食品有限公司

ANT2U.COM INTERNATIONAL SDN. BHD. (849689-H)

Lot 3876, No. 109-2 & 109-3, Ground Floor, Jalan Salleh, 84000 Muar, Johor.

Tel: 06-9519001 Fax: 06-9549001 Website : www.ant2u.com e-mail : info@ant2u.com

12 June 2012

敬致：全体区代理与分销中心，

事项：区代理申请条款

首先公司要感谢区代理们一直以来给予我们的支持。

区代理除了必须遵守公司营业守则及条规外，为了能让消费者得到正确的资讯，今后公司将在批准区代理申请的程序上，实行以下的规定：

1. 凡是代理要介绍区代理，必须获得上线区代理的同意与推荐。
2. 新申请的区代理必须具备安大公司产品的知识，以便能解答消费者的询问。
3. 从七月份开始公司将发出 RM150/= 奖金给介绍人，作为奖励。

为了提升公司及区代理的形象，希望能获得大家的谅解与配合。

公司已提升网站的功能，请游览 www.ant2u.com。代理现在可上网查询本身的组织，打印花红月结单。

公司管理层也籍此机会祝贺所有区代理：

生意兴隆！

孙赛锋
首席执行官

To : Dear Distribution Centres / District Agents ,

RE : DISTRICT AGENT APPLICATION TERM & CONDITIONS

Firstly, the management greatly appreciated your contributions all the way.

The District Agent (DA) have to follow the term & condition of the company regulations.

To provide to consumers the right information of the products, the company will implement terms to the newly application of DA :

1. Agent who want to introduce the new DA have to get referral & agreed from the up line DA.
2. Newly applicant must have products knowledge on ANT company products.
3. From July 2012 onward, we will pay RM150/= cash reward to the introducer .

To improve the image of the company & DA, we hope that all the Agents will cooperate with us to ensure this will goes on more effectiveness.

Our company website is upgraded, please visit www.ant2u.com . Agent now can login to check their genealogy and print their Bonus Statement. We would like to take this opportunity to wish you a

LASTING PROSPERITY !

Best Regards,

S'NG SAI HONG (C.E.O)